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INTERPELACJA 

 

Ponownie wnoszę o przeanalizowanie przez ZKM Ciechanów rozkładu jazdy 

komunikacji miejskiej i dostosowanie ich do potrzeb korzystających oraz rozkładu 

jazdy PKP. 

Z   pozyskanych informacji od mieszkańców wynika, że  około godziny 22,  spod 

dworca PKP brak jest jakiegokolwiek autobusu w kierunku centrum miasta. Osoby 

powracające z urlopów pociągami, pomimo chęci skorzystania z komunikacji 

miejskiej były takiej możliwości pozbawione. 

Ponadto zwracałem się w przeszłości także o przeanalizowanie rozkładu pod kątem 

osób dojeżdżających do zakładów pracy w dzielnicy przemysłowej i dostosowanie 

kursów do ich godzin pracy, także w soboty i niedziele. 

Niestety z uzyskanych przeze mnie  informacji wynika, że nic a bynajmniej niewiele w 

tej kwestii uległo pozytywnej zmianie. 

Sądzę, że spółka powinna podejść do sprawy bardzo rzetelnie , bo komunikacja 

winna być dostępna  dla ogółu a nie tylko wybranych a nam wszystkim zależy aby jak 

najwięcej osób korzystało z usług transportu miejskiego, gdyż przedkłada się to 

również na wyniki finansowe firmy i daje gwarancje racji jej funkcjonowania. 

W związku z tym oczekuję podjęcia jak najszybszych działań, zmierzających do 

poprawy sytuacji i dostosowania rozkładu jazdy do faktycznych potrzeb 

ciechanowian. 
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